
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ .

Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úri

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 .
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Igazak-e a sajtóban megjelent Pető
Intézettel kapcsolatos állítások, milyen lépéseket tervez a kormány és hogy áll az intéze t
államosításának folyamata?” címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

A nemzetközi hírű Pető Intézet súlyos válságba került az idén. A sajtóban megjelent hírek
szerint az intézmény „kétségbeesett dolgozóinak egy csoportja” a napokban feljelentette a
vezetőséget. A hírek szerint „volt eset, amikor a Western Unionon keresztül küldtek
Magyarországra több ezer dollárt, de a pénzeket nem az intézet számlájára fizették be, az csa k
kerülő úton jutott a Pető kasszájába.” Állítólag felvetődhet a sikkasztás, a hűtlen kezelés és az
okirat-hamisítás alapos gyanúja is . Közben semmit nem tudunk arról mi lesz az intézmén y
sorsa, nem tudjuk, hogy hol tart az államosítás. A kormány hallgat a Pető Intézet ügyében .
Mivel gyermekeink életéről és jövőjéről van szó, kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy
pontosan válaszoljon a következő kérdésekre :

Igazak-e a sajtóban megjelent állítások a visszaélésekkel kapcsolatban és milyen
lépéseket tervez a kormány?

Hogy áll az államosítás ügye?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013. november 28 .

Szabó Tímea
független képviselő
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